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Benny Åkesson Vice SRD-ordförande
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Martin Jerling
Katarzyna Szymkiewicz
Filip Spånberg t.o.m. §7
Erik Hedlund
Johan Holmberg fr.o.m. §3

§1 OFMÖ Caroline Einarsson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen enligt kallelsen godkändes.

§4 Kursutvärderingar Det skulle ha varit ett utvärderingsmöte för Tekniken i samhäl-
let, men föreläsaren dök aldrig upp varför en ny mötestid måste
hittas.

Reglertekniken redovisades och formerna för dess utvärdering
diskuterades.

§5 Remissvar,
läsperiodsindelning

En grupp bestående av Caroline Einarsson, Benny Åkesson, Ja-
kob Gradén, Katarzyna Szymkiewicz och Erik Hedlund bildades
för att svara på remissen om läsperiodsindelning. Remissen fö-
reslogs att tryckas upp för att sektionsmedlemmarna skulle kun-
na ta del av den.

§6 Meddelanden Det senaste utbildningsnämndssammanträdet föredrogs. Ett pe-
dagogiskt kortseminarium hade hållits i anslutning till mötet,
Caroline hade informerat om den nationella D-utbildningskonf-
erensen i Umeå, och kursplanerna för nästa år hade behandlats.

Benny Åkesson informerade om datavetenskaps institutionssty-
relsemöte. Avdelningens organisation och institutionsstyrelsens
sammansättning hade diskuterats.

§7 Valärenden Mötet beslöt att för kåren föreslå att Katarzyna Szymkiewicz väl-
jes till 2:a suppleant i utbildningsnämnden för datateknik.

Listor med de poster som är aktuella för omval ska tryckas upp.

§8 Övrigt För att lättare kunna anslå t.ex. kursutvärderingar bör fästanord-
ningen från en ringpärm sättas upp på SRD:s anslagstavla.
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Problemen med trasiga stolar i föreläsningssalarna diskuterades.
Problemet var stora i många salar, och husintendenten lät med-
dela att de dyra stolarna skulle lagas under jullovet åtminstone
de E-huset. I V:A förelåg det även en klämrisk när man klättrade
bakom folk för att ta sig in.

§9 OFMA Mötesordförande Caroline Einarsson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Magnus Bäck
Mötessekreterare

Justeras

Caroline Einarsson
SRD-ordförande
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